



28.12.2017

Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 14.12.2017, klo 18:00–20:58

Paikka LHS:n toimisto, Urheilukeskus, 3 krs. Lahti

Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Janne Reimari, Erkki Raita, Simo Kainulainen, Sanna Lehtimäki, Marko Lundgren (sihteeri), Kaija Ahonen, Laura Kittelä
Poissa: Pete Peltola

Asiat

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00.
2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen
Valittiin kokouksen sihteeriksi Marko Lundgren. Esityslista hyväksyttiin.
3. LHS:n ja johtokunnan ja jaostokokouksen asiat (Eki, Simo, Rami)
Eki kertoi johtokunnan asiat:
 - Hannu Lehman on valittu Salpausselän kisojen kilpailupäälliköksi
 - Johtokunnan jäsen ehdotuksia varten on valittu uusi vaalivaaliokunta, johon LHS historian ensimmäisenä naisena on valittu Laura Kittelä
 - Johtokunnan toiminnan todettiin olevan aktiivistaRami kertoi jaostokokouksen asiat:
 - Hiihtojaoston ehdotus ajanottolaitteiston hankkimisesta RFID -tekniikalla. Ei toteutune
 - Palkintosopimus on tehty Pocal Oy:n kanssa. Huomioitava kun hankitaan palkintoja
 - Seura on tehnyt Olvin kanssa sopimuksen juomista ja Liha-Merosen kanssa makkara- ja muista lihatuotteista. Huomioitava jos jaoston tilaisuuksissa myydään em. tuotteita
 - Karpalo -hanke on mutkistunut. Aikaisintaan 2019 Lahden kaupungin budjetissa löytyy varoja hankkeeseen

Janne kertoi ES-Alpin asioista:

- ES-Alpin kokouksessa on käsitelty mm. talousasioita ja kauden 2017-18 toimintasuunnitelmaa, jossa on vielä täydennettävää
- Janne Reimari valittu ES-Alpin hallitukseen

4. Tilannekatsaukset (päivitykset edellisen kokouksen jälkeen)

Kilpailut (Janne)

- Deltabavaria jockiscup: Messilä on ehdottanut, että 18.2. kisa siirrettäisiin pidettäväksi 25.2. Ehdotetun päivän todettiin osuvan hiihtolomaviikolle, joten tiedustellaan sopisiko uudeksi päiväksi lauantai 17.2. Rami hoitaa asiaa Messilään päin
- Masters -cupin numeroliivit ovat Himoksella. Toimitus Messilään on luvattu HISKI:n toimesta viimeistään päivää ennen kilpailua, elleivät numerot kulkeudu Himokselta Messilään jo aiemmin
- Masters -cupin kilpailujärjestelyt laitetaan alulle
- Kilpailunjohtajaksi valittu Janne Reimari, mukaan otetaan myös uusia kilpailunjärjestäjiä
- Myös aluemestaruuskilpailun kilpailunjohtajaksi on nimetty Janne Reimari
- Kilpailujen järjestämisten vastuunjako laajennetaan vanhempien toiveesta
- Rukan leirin yhteydessä 15 hlö:ä kävi kilpailunjärjestämiskurssin. Tiedotetaan asiasta julkisesti (Laura)
- Uudet kilpailunjärjestäjät pääsevät heti toimiin mm. Messilä cup 2018 kilpailujen järjestelyissä

Valmennus (Laura)

- Valmentajatilanne
 - jaoston maksaman valmennuskoulutuksen käynyt valmentaja sitoutuu 3 vuodeksi LHS Alpin toimintaan. Muuten toimitaan aiempien käytänteiden mukaan
 - Kerrattiin, että taso 1. kurssille voi lähteä 2 valmentajaa kaudessa valintojen mukaan. Taso 2 -kurssille valitaan yksi lähtijä kaudessa
 - Laura valmistelee esityksen seuraavaan kokoukseen hiihdonopettajien koulutuksista
 - Videokameran käyttöä varten on laadittu käytänteet (varaussäännöt ja varauslista), jotka julkaistaan Lauran toimesta lähiaikoina
- Leirit
 - Rukan leiri todettiin olleen saadun palautteen mukaan erittäin onnistunut

- Audi -ikäiset ovat leireilleet lumilla jo useamman kerran
- Viikkoharjoittelu (ratavuorot)
 - fysiikkaharjoittelu on ollut käynnissä kaikilla ryhmillä koko syksyn
 - Messilän avaamisennuste on 21.12.17, jolloin viikkoharjoittelu siirtyy pääsääntöisesti sinne
- Valmentajasopimukset
 - Valmentajasopimukset on allekirjoitettu niiden valmentajien osalta, jotka ovat toimittaneet rikostaustatotteet

Joukkueenjohtajat

- Tilanne on hyvä ja jojo:t ovat olleet aktiivisia
- Sami Kulmala on tiedustellut, miten toimitaan jäsenmaksujen ja kausimaksun maksuviivästystilanteissa?
- Sovittiin, että mahdollisissa maksuviiveissä tai muissa epäselvyyksissä asia hoidetaan rahastonhoitaja Sanna Lehtimäen ja/tai ryhmien joukkueenjohtajien toimesta

Talous ja varainhankinta (Rami & Janne)

- Ryhmien budjetit
 - Tarkasteltiin jaoston ja ryhmien taloudellista tilannetta. Todettiin tilanne tyydyttäväksi
 - Freestyle ja snowboard hoitavat valmentajien kausikortit Messilään ryhmän omista varoista
 - Messilästä on saatu viisi yrityskorttia valmentajille (kokouksen jälkeen korttien määrä on tarkentunut kuudeksi)
 - valmentajille ja joukkueenjohtajille lähetetään muistutus oikeasta laskutusprosessista
- Jaostotuen jakautuminen ryhmille
 - asia käytiin läpi rahastonhoitajan katsauksessa
- Toimintamaksut (=kausimaksut) urheilijoille löytyvät osoitteesta
<http://www.lahdenhiihtoseura.fi/jaostot/alppihiihto/toimintamaksut/>

Viestintä (Laura)

- Laura Kittelä, Anna Kemppainen ja Emma Lundgren hoitavat viestintää
- somen ja paperimedian (mm. ESS ja Uusilahti) avulla saadaan näkyvyyttä ja niin tulee tehdä monipuolisia juttuja aina kun mahdollista
- tarkistetaan ryhmien tiedot seuran nettisivuilta (Laura)

Hiihtokoulu

Käytiin läpi Anna Kemppaisen kirjallinen ajankohtaiskatsaus

- lunta saisi tulla ja rinteet aueta =)
 - varausohjelma Varausmaatti Ski on toiminnassa - vaikuttaa hyvältä
 - Wernerin ilmoittautumiset käynnissä
 - ilmoittautumiset sähköisesti messila.varausmaatti.fi
 - tällä hetkellä 20 ilmoittautunutta
 - tälle vuodelle uutena ryhmänä starttaa 8-12-vuotiaille rinnekikkailu Wernerin
 - hiihdonopettajatilanne ihan hyvä, muutama uusi tulossa riiviin
 - opettajat ovat ilmoittaneet päivystyspäivät ja näin ollen kausikortit opettajille on jaettu
 - varauksia alkaa tippua pikku hiljaa, etenkin yksittäisiä varauksia joulun välipäiville ja yritysyhmiä keväälle on jo tullut
5. SM kisojen valintakriteerit
- Keskusteltiin alkavan kauden SM kisojen valintakriteereistä viimevuotisten kriteerien pohjalta
 - Käytännössä olemassa on kaksi vaihtoehtoa: 1) valitaan kaikki kilpailuihin haluavat osallistujat. Tällöin osallistujien määrän ollessa suurempi, jaoston kilpailukuluista korvaama osuus/urheilija on pienempi. 2) valitaan pienempi ryhmä määritellyin kriteerein, jolloin jaoston korvaama summa / urheilija on suurempi.
 - Sovittiin, että Laura keskustelelee vielä U14-16 ryhmän vastuvalmentajan kanssa asiasta. (kokouksen jälkeen vastuvalmentaja Jouni Leikkonen ilmoitti, että suosittelee vaihtoehtoa 1)
 - Asiasta tehdään johtoryhmän päätös erillisellä sähköpostikierroksella.
6. FR ja SN toiminta (tilanne)
- Kaija toi esiin, että niin FR ryhmän kuin SN ryhmien valmentajat olivat toivoneet henkilökohtaista Messilän kausikorttia
 - Todettiin, että mikäli FR ja SN ryhmissä niin katsotaan, voivat he ostaa ryhmän varoista kausareita valmentajille.
 - Todettiin, että Etelä-Suomen alueella olisi halukkuutta tulla kilpailemaan FR ja SN kisoihin Messilään jos kisoja järjestetään.
7. Urheilijasopimukset
- Tällä hetkellä urheilijasopimukset on allekirjoitettu seuraaville henkilöille.
 - Oskari Sulkakoski
 - Valtteri Raatikainen
 - Neena Sore

- Laura kyselee vielä muiden viime vuonna urheilijasopimuksen tehneiden urheilijoiden tilannetta.
 - LHS ei korvaa urheilijoille mitään korvauksia, ellei voimassa olevaa ja allekirjoitettua urheilijasopimusta ole
8. LHS alppijaoston valmentajien rikostaustaotteet (tilanne)
- katso kohta 4 (valmentajasopimukset)
9. Alppilukio tai vast. projekti Etelä-Suomeen (Simo)
- Todettiin, että johtoryhmän edellisen kokouksen jälkeen asiaa on käsitelty mm. ES-alpin hallituksessa sekä syyskokouksessa.
 - Keskustelu asian ympärillä jatkuu
10. Vaateprojekti 2018–2020
- Muutama vaihtoehto olemassa, mutta malleja ei ole vielä saatu
 - laatu ja kustannuskriteerit todettiin tärkeiksi
 - Keskustelua myös mahdollisesta yhteistilauksesta LHS hikon kanssa.
11. Seuratuen hakeminen
- Sovittiin, että valtion myöntämää seuratukea haetaan. Hakuaika päättyy 15.12.
 - Janne laatii hakemuksen
 - keskeisinä teemoina hakemuksessa:
 - vanhempien ja perheiden aktivoiminen
 - hiihtokoulun toiminnan tehostaminen
 - yhteistyö valmennuskeskusten ja urheiluopistojen kanssa
 - panostaminen junioriurheiluun
12. Muut käsiteltävät asiat
- Lasten talviolympialaiset 21.1.2018 (Laura ja Emma): Ohjelmassa Wernerin kani, pujottelua ja kanssa, lumilautapuolta pyritään saamaan mukaan samoin hiko. Lisäksi välineitä olisi hyvä saada lainattavaksi.
 - PHLU:n tilaisuus: Laura ollut edustamassa Alppijaostoa seurayhteistyön merkeissä.
13. Seuraava kokous
- helmikuussa sähköpostikokous / OneDrive
14. Kokouksen päättäminen
- Kokous päätettiin klo 20:58.

Kokouksen puheenjohtaja

Rami Ruuska

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet
LHS Alppi nettisivut